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Vragen van het statenlid Sjaak Rijkse (SP) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2020 nummer 139. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Zorg om Jeugdzorg: 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
 (ingekomen 15 december 2020   

1.  Heeft GS de ontwikkelingen in de 
Zeeuwse jeugdzorg gevolgd en daar-
over contact gehad met de betrokken 
bestuurlijke en andere organisaties? 

1.  Met de inwerkingtreding van de Jeugd-
wet per 1 januari 2015 heeft de wetge-
ver de verantwoordelijkheid voor de uit-
voering van de jeugdzorg belegd bij de 
gemeentebesturen. Dat betekent dat zij 
bestuurlijk en financieel verantwoordelijk 
zijn voor alle jeugdhulp en de uitvoering 
van kinderbeschermingsmaatregelen en 
jeugdreclassering. Nu deze decentrali-
satie een aantal jaren geleden heeft 
plaats gevonden betekent dit dat onze 
betrokkenheid bij de jeugdzorg slechts 
marginaal is. In bestuurlijke contacten 
vindt er informatiedeling plaats over het 
gehele sociale domein, waar de jeugd-
zorg onderdeel van uitmaakt. Dat bete-
kent overigens niet dat we geen oog 
hebben voor maatschappelijke effecten 
van dergelijke actualiteiten. Die monito-
ren we in het kader van Brede Welvaart 
en maken bij gelegenheid onderdeel uit 
van besprekingen in het Overleg 
Zeeuwse Overheden (OZO).   
 

2.  Is GS bereid om, hoewel dit werkveld 
niet tot de Provinciale taken behoort 
maar de Provincie wel direct en indi-
rect bij deze pijnlijke ontwikkelingen 
is betrokken, in de huidige ontstane 
situatie een leidende en/of coördine-
rende rol te vervullen of op een an-
dere manier tot een snelle en goede 
afhandeling van deze situatie bij te 
dragen? 

2.  Gemeenten zijn hier (zeer) intensief 
mee bezig, terwijl er ook bemoeienis is 
van de Rijksoverheid. Wij zien op dit 
moment voor ons geen plaats om een 
leidende en/of coördinerende rol te ver-
vullen in deze situatie. Dat zou boven-
dien mogelijk uitgezette beleidslijnen 
doorkruisen. Ons is op dit moment door 
geen van de betrokken partijen ge-
vraagd een dergelijke rol te vervullen. 
 

3.  Kan GS een functie vervullen om er-
voor te zorgen dat er snel een gede-
gen oplossing komt voor de gedu-
peerde kinderen en voor de mede-
werkers van Intervence? 

3.  Het is de Zeeuwse gemeenten er alles 
aan gelegen om voor de cliënten van In-
tervence continuïteit van jeugdzorg en 
jeugdreclassering te borgen. De ge-
meenten werken samen met de vier ge-
certificeerde instellingen (GI’s) aan een 
plan om de overgang van jongeren en 
gezinnen zorgvuldig te laten verlopen. 
De Inspectie Gezondheidszorg en 
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 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
Jeugd, de Inspectie Justitie en Veilig-
heid en de Jeugdautoriteit moeten dit 
transitieplan goedkeuren. 
 

4.  Kan GS, gezien de slechte financiële 
situatie van een aantal Zeeuwse ge-
meenten, een faciliterende rol spelen 
om de grote negatieve financiële ge-
volgen die hiermee zijn gemoeid in 
goede banen te leiden? 

4.  Wij hebben dit probleem al eerder gesig-
naleerd. In een brief van 17 december 
2019 aan de minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties en in af-
schrift aan de minister van VWS hebben 
wij gewezen op de verslechterende fi-
nanciële positie van de gemeenten door 
een toenemend beroep op de gedecen-
traliseerde taken in het sociaal domein. 
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Sjaak Rijkse 

 
MIDDELBURG, 12 januari 2021 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit 
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